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Protokół nr 02/18
z posiedzenia Zarządu Osiedla,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach

w dniu 8 maja 2018 roku

miejsce zebrania: Szkoła Podstawowa nr 4 w Częchowicach-Dziedzicach, ul. Studencka 2
godzina rozpoczęcia zebrania: 17.00
prowadzący zebranie: Mirosław Wątroba - Przewodniczący

UKZĄD MlOJSKI
rł czechowicaćh-Dziedżicrch

członkowie Zarządtt Osiedla ,,Le§isko" biorący udział w
- Mirosław Wątroba - Przewo dńczący Zarządu Osiedla rwb\:5:p\'łń- Magdalena Kubik,
- Wiesław Swakoń,
- Izabela Wowra (lista obecnych w załączenil)

Przebieg posiedzenia:

0 B -06- 2018

1 . Powitarrie członków Zarządu Osiedla ,,Lesisko" przez Przewodniczące go Zarządu
,,Lesisko".

2. Stwierdzenie prawomocności zebrania - uczestniczy w nim co najmniej połowa
statutowego składrl Zat ządrl.

3. Zapoznanie obecnych z pismem Zastępcy Burmistrza Czechowic-Dziedzic z dńa
ż6,03.2018 t. (PPU,7 340.22.2018).

4. Zapoznanie obecnych z nowelizacją ustawy o wychowaniu w trzeźwości i
przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz projektem uchwały Rady Miej skiej w
Czechowicach-D ziedzicach w sprawie ustalenia maksymalnej |iczby zezwo|eń na
sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Czechowi ce-Dziedzicę i projektem
uchwały Rady Miejskiej w Czechowicach-Dziedzicach w sprawie ustalenia zasad
usytuowania na terenie Gminy Czechowice-Dziedzice miejsc sprzedaży i podawania
napojów alkoholowych.

5. Wnioski i interwencj e członków Załządu Osiedla ,,Lesisko":
a) pan M. Wątroba przekazał obecn}m informacje o przygotowaniach do,,Zapaleńców"

- Dnia Dziecka organizowanego w parku na Osiedlu ,,Północ", których
\łspółorganizatorem j est Zarząd Osiedla,,Lesisko",

b) pan M. Wątroba zwrócił uwagę na pogarszający się stan ,oświetlenia w ciągu ul.
Słowackiego od skzyżowania z ul. Towarową do skrzyźowania z ul. Barlickiego
latamie są uszkadzane przez samochody ciężarowe dojezdzające do zlokalizowanych
tam zakładów,

c) pan M. Wątroba poinformował obecnych, żę zvłóclła się do niego grupa
mieszkańców z prośbą o w;.stosowanie przez Zarząd Osiedla wniosku do Burmistrza z
zapylanięfil, dlaczego, zgodnie z tzw. ustawą dekomunizacyjną, nie wystąpił o
wyburzenie pomnika ,,Braterstwa broni" zę środków rządowych, które to środki
możnabyło pozyskać tylko do końca marca br.,

d) pan M. Wątroba zwrócił uwagę na narastaj ące problemy związane z parko,ł,aniem w
ciągu ul, Reymonta, co dotyczy zarówno mieszkńców, jak i klientów zakłńów
usługowych, a przęz to utrudnianiem przejazdu pojazdom pogotowia ratuŃowego;
grupa mieszkńców byłaby zainteresowana wprowadzeniem ruchu
jedłokieruŃowego na tej ulicy,

e) pani M. Kubik dodała, Ze w tej kwestii powinrro wlpowiedzieó się przede wszystkim
pogotowie ratuŃorve,

f,1 pan M. Wątroba poinformował obecnych o rozmowach prowadzonych z
przedstawicielami Gąirrrrej Rady Seniorów i Zarządl: Koła Miejskiego Polskiego
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Zńązkll Emerltów, Rencistów i lnwalidów w sprawie wspólnej organizacji imprezy
o roboczej nazwie ,,Grilluj z seniorem", która planowana jest na koniec sierpnia albo
początek września br.,

g) pan M. Wątroba zwrócił uwagę, źe do tegorocznego budżefu gminy Czechowice-
Dziedzice nie zostĄ włączone zadarria inwesĘcyjne ujęte w uchwalę Ogólnego
Zebraria Mieszkńców Osiedla ,,Lesisko" - projekt budowy parkingu przy ll,
Barabasza otaz rcmont Parku Miej skiego,

h) pani M. Kubik poinformowała obecnych, że budowa parkingu przy ul. Barabasza
wymaga odwodnienia terenu, co w Znac^rym stopniu podwyźszy kosź inwestycji,

i) pani M. Kubik zaproponowała zorgartizowanie Dnia Seńora w nowej formule,
j) pani I. Wowia wskazała na potrzebę częstszych patroii Straży Miejskiej i Policji w

parku między ulicami Kołłątaja a Zeromskiego, zwłaszcza w godzinach nocnych,
k) pan W. Swakoń zwrócił uwagę na konieczność remontu chodnika między ulicami

Kołłątaja i Barabasza (za płotem plebanii),
1) pan W. Swakoń zaproponował utworzenie przejścia dla pieszych w ciągu ul,

Zeromskiego przy skrzyżowaniu z ulicą Chrobrego,
m) pani I. Wowra zaproponowa"ła utworzenie przejścia dla pieszych w ciągu u1.

Zeromskiego przy skrzyżowaniu z ulicą Studencką (między parkiem a skwerem),

n) pani M. Kubik przedstawiła propozycję zakszęwięnia terenu między biokiem przy ul.

Barabasza 12 a blokiem przy ul. Niepodległości 49.

6. Podjęcie uchwały nr 01/18 w sprawie zwołania ogólnego Zębrania Mieszkńców osiedla
,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach (za 4 osoby, przeciw - 0 osób, wstrzymało się

0 osób) - uchwała w zalączeniu.
7. Podjęcie uchwały nr 02118 w sprawie ustalenia proponowanego porządku obrad Ogólnego

Zebrarira Mieszkńców Osiedla ,,Lesisko" w Czechowi cach-Dztedzicach (za 4 osoby,

przeciw 0 osób, wstrzymało się 0 osób) - ,lchwńa w załączeniu.
8. Podjęcie uchwały nr 03/18 w sprawie przesunięcia środków finansowych ptzyznanych

Osiedlu ,,Lesisko" w Czechowicach-Dziedzicach na rok 2018 (za - 4 osoby, przeciw 0

osób, wstrzymało się - 0 osób) - lchwała w załączeńl.
9. Zamknięcie zebrania - podziękowanie za przybycie i udział w zebraniu.

Czechowice-Dziedzice, 08.05.20 1 8 r.
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